
 
Obr. št. 2 k Navodilu za predstavnike ZDUS V NO,  

svetih zavodov, skupščinah in drugih organih - če je več članov 

 

mag. Rosvita Svenšek 

kot vodja predstavnikov ZDUS 

1. Andrej Gerenčer 

2. Zvonka Pretnar 

3. Jožef Žnidarič 

4 Branko Medik 

  
v Skupščini ZZZS (mandat 2021-2025), 

dajem v skladu z Navodilom za predstavnike ZDUS v nadzornih odborih, svetih zavodov, v 

skupščinah in drugih organih in delovnih telesih 

 

POROČILO 

O DELU V LETU 2022 

 

Organ se je v letu sestal 7 krat. Med pomembnejšimi zadevami smo obravnavali 

1. Informacije o Poslovanju ZZZS v tekočem letu  

2. Spremembe Pravil iz obveznega zdravstvenega zavarovanja, cenovnih standardov, 

kriterije za upravičenost do medicinskih pripomočkov 

3. Spremembe sklepa o obračunavanju in spremljanju zdravstvenih storitev 

4. Dostopnost do zdravstvenih storitev 

5. Finančni načrt ZZZS za leto 2023  

6. Predloge zakonov in sprememb zakonov: 

- Zakon o nujnih ukrepih za zagotovitev stabilnosti zdravstvenega sistema ((ZNUZSZS) 

ter pripadajoče Uredbe,.  

- Zakon o dolgotrajni oskrbi in pravilniki k zakonu 

 

 

7. Pri obravnavi smo sodelovali: 

Vsi člani predstavnikov upokojencev in se vsakokrat dogovorili, kdo bo naše mnenje 

predstavil na posamezni seji 

 

8. Predlagali smo: 

a. Predstavniki upokojencev smo podali pobudo, da  služba ZZZS pripravi celovito 

analizo realizacije zdravstvenih programov plačanih iz sredstev ZZZS ter ločeno iz 

sredstev proračuna RS na podlagi PKP jev (ukrepi za omilitev posledic epidemije 

covid-19) ter trend naraščanja obravnav pacientov na daljavo. 

b.  Ker se znižuje dostopnost pacientov do zdravnikov, smo predstavniki upokojencev 

zahtevali, da služba ZZZS pripravi celovito analizo dostopnosti do zdravstvenih 

storitev na primarnem nivoju (osebni oziroma družinski zdravniki) glede na znižan 

normativ glavarine izsiljen s strani sindikata zdravnikov Fides ter tudi na sekundarnem 

nivoju, kjer se povečujejo čakalne dobe za obravnave v specialističnih ambulantah in v 

bolnišničnem zdravljenju nad dovoljenimi.  

c. Na našo pobudo je skupščina ZZZS sprejela sklep, da od MZ zahteva spremembo 

Pravilnika o naročanju. Uspeli smo z zahtevo na MZ, da morajo biti telefoni v 

ambulantah izbranih osebnih zdravnikov (primarni nivo) odprti za paciente ves 



 
 

ordinacijski čas in ne samo 2 uri na da, nato pa vklopljena samo avtomatska tajnica, 

kot je to določal Pravilnik o naročanju in upravljanju čakalnih seznamov ter najdaljših 

dopustnih čakalnih dobah.  V Uradnem listu št. 132/2022 z dne 14. oktobra 2022 je 

bila objavljena sprememba Pravilnika o naročanju in upravljanju čakalnih seznamov 

ter najdaljših dopustnih čakalnih dobah in sicer tako, kot smo predlagali v ZDUS:"V 

Pravilniku o naročanju in upravljanju čakalnih seznamov ter najdaljših dopustnih 

čakalnih dobah (Uradni list RS, št. 3/18, 201/20 in 103/21) se v 4. členu v tretjem 

odstavku za prvim stavkom doda nov drugi stavek, ki se glasi: »Ne glede na prejšnji 

stavek se telefonsko naročanje na primarni ravni zdravstvene dejavnosti zagotavlja v 

okviru celotnega ordinacijskega časa ambulante.«. Veljavnost od 1. 11. 2022 dalje. 

d. Podajali smo predloge za dopolnitve  Zakona o dolgotrajni oskrbi in zavarovanju za 

dolgotrajno oskrbo. Na temo prenove Zakona o dolgotrajni oskrbi smo predstavniki 

ZDUS v letu 2022 sodelovali na treh delovnih sestankih in sicer: 28. 10. 2022 pri 

ministru za delo, družino, socialne zadeve, invalide in enake možnosti, 9. 11. 2022 ter 

22. 11. 2022 pri ministru za Zdravje. Dogovorili smo se, da bomo aktivno sodelovali 

pri oblikovanju dopolnitev teksta zakona o dolgotrajni oskrbi. 

e. Pri obravnavi Zakon o nujnih ukrepih za zagotovitev stabilnosti zdravstvenega sistema 

((ZNUZSZS) ter pripadajočih Uredb smo bili proti etatizaciji sistema ZV, saj se 

izgublja avtonomnost ZZZS in imajo plačniki prispevkov za obvezno zdravstveno 

zavarovanje čedalje man vpliva  

 

9. Naši predlogi so/niso bili sprejeti z obrazložitvijo: 

K točki 8a:Pobudo je Skupščina sprejela. Predlagali so jo tudi nekateri drugi člani 

K točki 8b: Skupščina je sklep sprejela. Predlagali so ga tudi drugi člani 

K točki 8c: Skupščina je zahtevo sprejela in poslala našo zahtevo na MZ. 

K točki 8d: naši predlogi so bili večinoma vključeni v gradivo ZZZS 

K točki 8e: naši predlogi so bili smiselno vključeni v gradivo ZZZS, a sta Vlada in DZ 

predpise kljub temu sprejela  

 

10. Pred sejo smo se z ZDUS posvetovali tako, da je ZDUS prejel vsa gradiva za seje 

skupaj z zaprosilom za podajo mnenj, stališč, po potrebi smo zadeve obravnavali na 

KZSV. 

 

Ocenjujemo, da je bilo/ni bilo naše delo uspešno. 

 

 

Za izboljšanje dela predlagamo: 

 

 

Datum: 31. 01. 2023 

 

Podpis: 

mag. Rosvita Svenšek 


